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z dnia 23 l istopacla 2005 roku

Kornis.f a lludzctr,r i Mienia l(omunalnego rozpoczqla obrady

o godz. 12.00 w sktadzic \d,g listy obecnoéci stanowi4ce-i zalqcznlk

do niniejszego protokolu, wg. nastQpu.l4cego porz4dku:

l. Occna realizac-ii przychodórv i wydatków przez:

a. Plywalniq Micisi<q

b. Gospoclarstrvo }lotnocniczc przy lJM.

2. Analiz,a n-ratcrialów na scslc.

3. Opinia w sprawic konccpcji zagospoclarowania tcrenu polozonego

wJqdrzc. lowic  przy u l .  l l  l , is topada.

4. Sprawy róz.ne.

Na wstqpie Przcwodnicz.qct' Kornis.f i przrywital wszystkich radnych

ora7. zaproponowal roz,poczecie posicclzenia ocl analiz.5,pierwszego punktu.

Ad . l

a. Plywalnia Miejska

Glos zabral PrzewodnlczEcy Komisii. Ilo z,ay-'t>'znaniu siq z rnaterialarni

dostarczonyrni pr'/.ct. kicrow'nika Plvwalni Micf skic.i w Jqdrzc.f owie uwa2atn,

iz dokladnic i prccyzy.inic zostala przcdstawiona s¡rtuac.ia finansowa plywalni,

pod kEtern rcalizac.ii przychodów i wyclatków.

Glos zaL;ral radny A. Wó.icik. Chcialbym .iesz.c't.c raz wyjÉó z inicjatyw4

zamontowania z.ie).d').alnt na bascnic. ZrviEksz.\t to z. cal'4 pervnosci4 liczbg osób

korzystaj4cych z. uslug nasze.i plywalni. lJatrakcyjnicnie Plywalni Miejskiej

spowodowaloby wzrost jci dochodów.

Glos z.abral Przcwodnicr.4c5t Komis.fi. W dostarczonych materialach

kierownik plywalni przcdstawil ol-crt.q ccnowq u,vl<orzvstania nowych korlów
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Lcnisowych 13 't.1 z.a goCzinq" Mciin zCanicm.icst to ccna za wysoka. Jezeli nie

bqdzie chqtnvch, wórvczas nalez,v zastanowió siq nad.iej obnizeniem.

Komisja lv ipce. i  uwag nie wniosla.

b. Gospodarstwo Pomocniczc

Komis. ia uwag nic wniosÉa.

A d . 2

Od punktu I do ¡tunktu 9

Komis ja  uwag n ie  wn ios [a .

Punkt 10.

(Jchtuct/ct v, .spt'ctv,ie cthnizenio c,ent' skupu zvla clo celóvv vvvmiaru podatku

rolnego na 2006 rok.

Glos zabrat Przcwodnicz,4cy Kornisji. Poniewaz proponuje siQ obnizenie

ceny skupu Zyta, wplywy z tcgo podatku zmnie,iszq siq o 260A w stosunku

do roku 2005.

Wszyscy wiem¡, "iak trudna .icst sytuac'.ia w rolnictwie . tJwazam,

i2. pozytywnic nalci.y ustosunkorvaó siq clo proponowanc.i obnizki ceny skupu

2.yLa powicdzial raclny i,. Sr-ilck

Komisja uwag nie wniosla.

Punkt I l.

Uchwa/a v, sprayvie ttstulenia wvsr¡koíci stavvek poclatku ocl nieruchomoici

no 2006 rok.

W projekcie budzctu lta 2006 rok zaplanowano wzrost stawki podatku

ocl nieruchomoéci o 1,5oA - powicdzial Przcwodniczqcy Komisj i .

Glos zabrata radna J. Szrcniawa. icz.cli choclzi o tvch malych, lokalnych

przedsiqbiorców to.f  cst to wvsoki wzrost.

Gtos zabral radny A.Wójcik. Male sklcpy maj4 z reguly male powierzchnic,

zalem 0,20 groszy na tneLrze to nic .fest bardz.o wysoka podwyzka. Duze

przedsiEbiorstwa na pewno dadr,4sobic radq.
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Komisja wipcci  uwag nie wniosla.

Punkt I 2.

Uchwala w sprawie usÍalenia w.vsokoíci sÍawek podcrlku od posiadania psr5w,

okreílenia terntinu plalnoíc'i rtraz.jego poboru vt, 2006 rr¡ku.

Glos z.abra* radn¡' . i" Kqdra. 
'1. 

rnoich obscrwac.ii wynika, i2 podatek

od posiadania psów nic.icst nalczvcic cgzckwowany. Kara z.a nte wywiqzywanie

siq z obowi4zku podatkowcgo powinna byó o wiele wyzsza

Istnieje rnozliwoéó obnizcnia tcgo podatku, gdyby wszyscy posiadacze psów

resulowal i  tE nalcznoÉó. W rz.cczxwistoéci  ty lko nic l iczni  parniqtaj4 o oplaceniu

podatku od posiadania psa. Moirn zdaniem na\e2ry przeprowadzió dwa razy

w roku kontrolE gospodarstw pod katem posiadania psów. Poniewaz prawo

powinno obowi4zywaó wszvstkich, albo konsekwentnie egzekwujerny wszelkie

przl,padki lamania prawa. albo rcz¡,gntrlcrnv z, tcgo podatku powiedzial rad,ny

A. Wó.icik.

Komis. f  a postawifa wniosck:

Zobowiazaó odpowicdnie s lu2bv aby zaiely s ie egzekucia podatku

od posiadania psów.

.lednogloinie ZA

Punkt I 3.

Uchwala w sprcnuie; uslalenia wvsokr¡ici slawek podalku od írodków

transporto\u1tc11 na rok 2006.

Kornis ja uwag ¡r ic wrsiosia"

Punkt 14.

L,chwala w sprcrutie v,yrazenia zgodv na \tmurowctnie tablicy pamíqtkowej

w Szkole PodsÍctwowei w Polr¡ku Wielkint.

Komis. jn uwag nic wniosla.
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Punkt I 5.

Uchw-¿tla v, spruwíe uchvvctlcniu Progromu v,spcilpruc:l' Gminy ,Iqdrze.i(tw

z rtrgunizac'jami ¡tctzarzc¡dovv\:nti oroz innvmi podmiotami prowadzqcymi

dzictlalnoié pozvtku publicznego na rc¡k 2006.

Komisja urvag nie wniosla.

Punkt ló.

Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale nr XXX/278/05

z dnia 24 lutego 2005 rr¡ku slanowic¡cef gntinnv program profilakt.vki

i r o zw i qzy w* a fi i a p r o h I e m ó v, a I ko h r ¡ I ( ¡ vv t, c h .

Komis. ja uwag nic wniosla.

P u n k t  1 7 .

Uc'hvvctla w sprawie przeznaczenia do sprzedazv w drodze przetargu

n i e rt t c' h ont o,í c i komtrn a I n e j.

Na posiedzenic kornis.f i prz1,by,la Przewodnicz'4ca Itady Miejskiej - Ewa

Ptasznik oraz l lunnistrz Miasta - Marck Wolski.

Glos zabral Przcwodnicz4c¡r Komisji. Uchwala ta dotyczy sprzedazy nowych

pawi lonów na ul .  KoÉcic lnc. i .

Na wczeónicjszych posicdzcniach radni dyskutowali nic t¡rlko nad sprzcdazE

pawilonórv, ale równicz nac{ wyna.iqcicrn lokali Cry nie lepie.i byloby

dla Gminv gclvbyiml,w),clzieriav'ili f eden pcrtt'ilon'? - 7'apy1'al radny A. Wójcik.

Dochody ze sprtcda2.5, tych obiektów s4 wkalkulowane w budzet

na 2006 rol<. Gd.vbyérny wvdr.icriawili jcden pawilon i wyna.irnowali lokale,

wówczas cala inwcstyc ja zwrócilaby siQ dopicro za kilka lat. Pierwotny zamiar

Rady Miejskie-i to wybuclowanic i sprzeda). tych pawilonów. Po wnikliwej

analizie zdecydowalcm o ich sprz.ccla2y, a nie wydz.ier'2awieniu przez Gminq.

Na chwilq obccn4 zwrócilv siQ .itú. nal<iady poniesione na realiz.aqq

tej inwcstycji, dysponu.lcmy,' niiwct nicwiclka naclwyzl<4 ze sprzedaLy tych

obicktów. Sprzedaz ostalnicso pawilonu planowana.icst na miesi4c luty.
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Zaslanawiarn siq równicz nad zagospodarowaniem placu, po drugiej stronie

ul. Koéciclne.i (obol< parkingu). Mozna tam rvybudowaó nowy obiekt handlowy,

na wzór pawilonów na r,rl. Kosciclncj, lr-rb wydz.icrtawió ten tcren - powiedzial

Burmistrz M. Wolski

Glos zabral Przewodniczqcy Komisji. Korzysta.j4c z obecnoéci Burmtstrz,a

chcialbym powróció do uchwaly w sprawic podatku od posiadania psów.

Wspólnie 7. radnynri zastanawiarn¡,' siQ nad przeprowadzeniern akc.f i

propagandowe.f, którc'i cclcrn .icst si<ontrolowanic gospodarstw pod l<atem

wywi4zywania siQ '2. obowi4zku podatkowego wlaécicieli psów.

Mozna zaangaz.owaó równic2 
-l'owarzystwo 

Przy.iaciól Zwierzqf

do przeprowadz.enia akcji uéwiadamiaj4cej

nacl zwicrzqtami szczcgólnic w okrcsic

spoleczcfrstwu potrzebq opieki

zirnowym. I)ziqki temu mohe

zrrobilizujcmy chociaz. cz.qíó wlaÉcicicli psów do placenia tcgo podatku.

Glos zabral Ilunnistrz M. Wolski. Problcrn nie placcnia podatku prz,cz

wlascicicli psów wraca '/. roku na rol<, wlasnic prry ontawianiu uchwai

podatl<owych. W roku 2006 podatck tcn.iest nieco wy).sr.y ni.w roku ubieglyrn.

Wi42q siQ to rnin. '/ wvsokirni kosztami wylapywania bezdomnych psów

i u,ywozcnia ich do schrclniska. W tyn, roku przcprowadzaliimy akcjq

inf'ormul4cq spolcczcústwo o wvlapywaniu psów pozostaj4cych bez opieki.

Zaangal.u.ie w t4 sprawg .iesz.cr.e bardzicj Straz Mie.isk4.

Komisja wigcej uwag nie wniosla

Punkt lB, 19

Uchwctla w sprawie likv,idctcii Zarzqclu lltdvnków Mieszkalnvch

w Jqdrzqlowie i ulwrtrzenia /.akludu U,slug Krtmunaln.vch w Jqdrze.iowie.

Uchv,ata w sprawie zr.t,sctcl zb.vv,onia lokoli mieszkalnych sÍanowiqcych

vvlusnoíé (im inv Jqclrzej ciw.

Glos zabral []r-rnnisrt'l. M. Wolski. W z.wi'4r,ku z pogarszaj4c4 siq sytuacj4

finansorv4 7.BM i nicprarvidlowoSciarni w z,arzqdr.aniu t4 jcdnostk4 planowana

.jcst likwiciacja 7.1\M i utr,vorzcnic nowcgo 7,al<Iadv IJslug Kolnunalnych z dniem

I stvcznia 2006 roku. Nowv 'ta\úad zostanic utworzony na bazie mienia
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komunalnego gminv, znajdui4cego siq dotychczas w dyspozycji l ikwidowanych

ZBM i Za\úadu l{ctnonlowo lludowlancgo. 
'l'argolvica 

Miejska, któr4

zarz,4dzal ZI{B na.jprawdopodobnic.i bqcizie bezposrcdnio podlcgaó Urzqdowi.

Lil<widac.ia zaktadóu, i utu¡orzcnic jcdncgo zakladll r la na celu poprawQ

fur"rkc.ionowania tych .icclnostek. Now1, l.aklad Uslug Komunalnych bqdzie

wykonywal o wielc wiqcej uslug remontowych. Kicrownik zostanie wyloniony

w drodze przcprowadzclncgo konkursu. Pracownicy l ikwidowanych jednostek,

zatruclnicni na cz.as nicol<reÉlonv sta.ia siq aulom atycz.nie pracownikami nowego

zakladu, za lvyjqtkicln osób zatrudnionych na czas okrcslonv.

lJchwala ta wi'42.e siq z uchwal4 w sprawie zbywania lokali komunalnych

stanowi4cych wiasnoÉó Grniny Jgdrze.iów. T.aproptonowana bonifikata 99%

spowoduje lnozliwoSó kupna lol<ali praktycznie przez rvszystkich najernców.

PodiqliSrny takE dccyzf q. ponicr,vaz tal< naprawdq rnicszkania komunalne nigdy

nie bedq wlasnoÉci4 Grniny, gdy7. rnieszkaj4 w nich rodziny z pokolenia

na pokolenie. Moirn zdaniem powinniémy iÉó w kierunku budowy mieszkari

soc. ialnych. a nie l<ornunalnvch powicdzial f ]urmistrz.M. Wolski

Glos zabrala Przewodnicz4ca Rady Miejskic'l Ewa Ptasz.nik. Rozmawialam

z osobami, które wykupily micszkania i z.aloi.yty Wspólnotq Mieszkaniow4

która z.arz.qdza obicktcrn. Wspólnota ma wlasny fundr-rsz remontowy,

który prr.er.nacza na rcrnonty i naprawy. 7. rozmowy tej wynika.l'o,

zc mieszkaúcy s4 bardzicf zadowolcni.  ponicwaz nigdv nie mogli  doprosió siq

od ZllM Ll przcprowadzcnia nawet naidrobnicjszych rcmontów.

Przcwodniczqcy Kornis.ii dodal. iz Wsprilrrota Mieszkaniowa wybiera sobie

indl,widualnie swo.f ego administratora obiektu.

Mam równiez wiele interwcnc.ii w sprawie pobierania oplat za wodq przez

zBM. Docieraj4 do mnic takic sygnaly, 2c LL\M nie wykonuje zadnych prac

remontowych, od kicdy ul<az.ala siq uchwala w sprawic likwidac.ii tej jednostki -,

powicdziala Przcwodnicz4ca trtacli, Mic jskici Irwa Pl.as z.nik.

Gtos z,abral radny A. Wójcik. W ornawiancj uchwalc w $ I mówi siQ

o f ikwidacji 'takladu budzctowcgo pod nazw'47.arz4d tludynków Mieszkalnych



w Jqdrzejowic z dnicm 3l grudnia 2005r. W kole.inym paragrafie mówi siE

o utworzeniu nowego zakladu pod naz.wq T,aklad Uslug Komunalnych

sktadaj4cy siq z ZllM i Zttl]. Jcst tu pcwna niespójnoSó, proszq o wyjaénienie -

powicdziai radny A. Wojcik.

Niespójnoéó ta wynlka z. fuktu. iz w korr-rpetencjach burmistrza jest zarzqdzenie

roz.wiqz,ania gospodarstwa pomocniczego. .iakirn .icst 7.Rlc-. Rozwi4ze

t4.iednostkq w momencic podjqcia uchwaty pr'¿ez ltadq Miejsk4.

Czy Targowica Miejska bqtlzie dzicilala jako jednoslka pomoc'nicza? - T.apyLal

radny A.Wójcik.

Na chwilq obccn4 nic, icstcrn rv stanic odpowiedz.icó na to pytanie. Mam ki lka

pornyslów, co do ílnkcjonowania targowicy. Zapewniam. 2e pracownicy bedq

wykorzystani nie tylko w dzieñ targowy, ale równie2 w pozostale dni tygodnia.

LJwazatr, z.e pol4cz.enic tych dwóch zakladów. nie zmieni diametralnie

ich sytuacji finansowc.j. T.obowiqtaniami ZBM zostanie przecie2 obci4zony

nowy zaklad. Sytuacja rno2c ulcc zrnianic tylko w prz¡zpadku wlaSciwcgo

zarz.'4dzania zakladcm pr7.cz, nowcgo l<icrownika. Musimy równieL wzi4ó pod

uwagQ nicroz.slrz.-vgrriqtE sprawQ' spornq porniqdz¡, 7.ltl.l a Dalki4. Obccny

kicrownik obiccywal. i1. sprawa La z.al<oncz.y siQ pozytywnie dla nas,

a odchodz4c .icst ponick4cl zwolniony 7 tcgo obowi4zku. Nowy kierownik

wyloniony z konkursu. mo2c rnicó ró'inc podejscie do te.j sprawy - powiedzial

radn1, A. Wóicik.

T.adanie nowcgo kicrownika bqdzic t:tardzs ciqzkie. poniewaZ zaklad ten

bpdzie wymagal wie lokierunkowych ztnian. Dam mozliwo5ci nowemu

kierownikowi, i to od niego bqdzic zale2alo .iak to wszystko zorganizujc

powiedzial Runnist rz. M. Wolski.

lJwazarn, z.c nalei,y doposazvó z,alüad w nowy sprzqt. przeszkolió

pracowników. I.al<>ga musi byó wvkwaliflkowana powiedzial radny

A.  Wóic ik .
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Pracownicy likwidowanych rakladów muszq nauczyó siQ efektywnie

organizowaó swoj4 pracQ po to by planowane prace remontowe wykonywaó

zgodnie zWznaczonvlni tenninami -- powiedzial i lurmistrz M. Wolski.

Sam pomvsl. konccpc.ia pol4czcnia tych dwóch zakladów .fest dobra,

brak .icst pcrspcktywy lirnkcjonowarria norvcgo zakladu -- powiedzial radny

Wó.jcil<.

Pcspektywq lunkcionowania zakladu odzwierciedla min. budzet na 2006

rok - powiedzial I lurmistrz,M. Wolski.

Gios z.abral l)rzcwodnicz:4cy Kornisji. Ka2da zmiana jest ryzykowna.

l)waz,atn, iz powinniÉrny siq zastanowió nad tyrn czy warLo podjaó takie ryzyko
- podsumowal dyskusjq Przcwodn icz.4cy Kornisj i.

Ad.3

(ilos zabral l lr-trmistrz, M. Wolski.

/,wracatn siQ do radnych w sprawie zaopiniowania koncepc.ii

za-uospodarowania tcrcnu polozoncgo w.lqdrzc'iowic przy ul. I 1 Listopada.

l;irma dzialalqca na naszylll terenic chcc przcbranz.owió siQ i wystqpita

o warunki zabudowy. Wvrazilcm zgodq, ale z wykluczeniem dzialalnosci

handlowo spozywczc.i .

Komisju BudteÍu Komunulnego pozyfywnie zaopiniowala

ferenu polo2onego w Jgdrzejowiekoncepc.ig

prz! ul. I I

BudteÍu i Mieniu

z,agospodorowaniu

Listopudo. Do¡tuszcza si( koz.dc¡ dz,inlulnoió handlowq,

za wyjr¿tkiem hraniy hsndlr¡wo - spoz.ywcz,ej.

ProÍokolotuala P rz ew o d n i cz qcy Ko misj i
lJudzetu i Mienia Komunalnegonr,,l

,r i" I
¡  / ) u "

\
Andrze.j Hatny

rn,%
Justyna Piskorcz,yk


